

萬豪金殿中秋獻禮 EXQUISITE MOONCAKES

今年中秋，以高貴典雅的月餅禮盒饋贈親朋好友和業務夥伴，共度佳節，分享喜悅。於2025年8月15日或之前訂購可享**八折優惠**。請填妥以下資料，傳真至+852.2841.3083、電郵至jwmarriott.hk@marriott-hotels.com、或WhatsApp +852.6840.1309與萬豪金殿職員聯絡。

This Mid-Autumn Festival, spread your love and gratitude to family, friends and business associates and avail a **20% discount** until 15 August 2025 on our delectable mooncake selections, presented in a luxuriously designed gift box. Kindly complete the form and return via fax +852.2841.3083 or email jwmarriott.hk@marriott-hotels.com. You may also WhatsApp the form to our associates at +852.6840.1309.



月餅系列 Mooncake Flavours	售價 Price (港幣 HK\$)	優惠價 Special Price (港幣 HK\$) 八折優惠 20% discount 2025年8月15日或之前 Until 15 August 2025	數量 Quantity	禮券 Voucher(s)	金額 Net Amount (港幣 HK\$)
八吋八黃薑汁白蓮蓉團圓月餅 (1件 piece) 8" Royal Supreme Mooncake with White Lotus Seed Paste, Ginger and 8 Egg Yolks	888	710.4			
雙黃薑汁白蓮蓉月餅 (4件 pieces) White Lotus Seed Paste Mooncake with Ginger and Double Egg Yolks	498	398.4			
迷你奶黃月餅 (6件 pieces) Mini Egg Custard Mooncake	498	398.4			
總數 Grand Total					

個人資料 Personal Particulars

姓名 Name: _____ 手提電話 Mobile: _____ 電郵 E-mail: _____

領取日期 Collection Date: _____ 領取時間 Collection Time: _____

領取詳情 Collection Details

日期: 2025年9月16日至10月5日 Period: 16 September – 5 October 2025
時間: 中午12時至晚上9時 Time: 12.00 noon – 9.00 pm
地點: 萬豪金殿 Venue: Man Ho Chinese Restaurant

請於最少一個工作天前預訂，酒店代表於收妥訂單後，會盡快與閣下聯絡以作確認。
Please reserve at least one business day in advance. Your request will be re-confirmed by a hotel representative upon receipt of your order form.

請點擊或掃描以下二維碼訂購
Please click or scan the QR code to order



向萬豪金殿職員訂購
Order with Man Ho team

或
or



於JW網上商店訂購
Order on JW eShop



香港金鐘道88號太古廣場香港 JW 萬豪酒店3樓
Level 3, JW Marriott Hotel Hong Kong, Pacific Place, 88 Queensway, Hong Kong
jwmarriott.hk@marriott-hotels.com | 電話 Tel +852.2810.8366 | 傳真 Fax: +852.2841.3083 | jwmarriotthongkong.com